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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Lena Hallengren (S)

2018/19:39 Gårdsförsäljning av alkohol

Under förra mandatperioden riktade riksdagen ett tillkännagivande till 
regeringen att försäljning av alkoholhaltiga drycker ska tillåtas under så kallad 
gårdsförsäljning. Regeringen har nu även aviserat att en utredning av 
alkoholhaltiga drycker ska genomföras och att denna tillsätts under 2020. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga socialminister Lena Hallengren: 

 

Mot vilken bakgrund kommer inte utredningen till stånd tidigare, och när 
avser ministern att återkomma till riksdagen med ett lagförslag gällande 
gårdsförsäljning?  

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-01-28
Besvaras senast
2019-02-06 kl. 12.00


